

## الإقامة

معلومات مفيدة

### لائحة الفنادق

### الإقامة

يطلب من المشاركين ترتيب إقامتهم الخاصة خلال إقامتهم في مراكش. اختار البرلمان المضيف عدداً من الفنادق القريبة من مكان عقد المؤتمر.



## لائحة الفنادق

ويُطلب من المشاركين أن يتكفلوا بدفع نفقات الإقامة والسفر الخاصة بهم، وتكاليف التأمين الصحي الدولي والخاص بالسفر، والحوادث الأخرى.

ولضمان جميع الحجوزات، يُطلب من المشاركين أن يقوموا بحجزهم من خلال المنصة التالية: [www.ipu.ma](http://www.ipu.ma)

ولتسهيل عملية الحجز، يرجى إرسال تأكيد تشكيل وفدكم، وكذلك، تاريخ الوصول واسم الفندق المختار، بموعد أقصاه 31 أيار/مايو 2023، عبر البريد الإلكتروني إلى الأمانة العامة للبرلمان المغربي، على العنوانين التاليين: [ipu.info@parlement.ma](mailto:ipu.info@parlement.ma) و [m.benjane@parlement.ma](mailto:m.benjane@parlement.ma).

الفنادق	المسافة (كلم) النجوم	الغرف المتوفرة	غرفة فردية	غرفة مزدوجة	سعر الغرفة الفردية	سعر الغرفة المزدوجة
كنزي روز جاردن	0,7	5	80	80	1,428 درهم مغربي	1,757 درهم مغربي
سافوي	0,8	5	150	150	1,900 درهم مغربي	1,900 درهم مغربي
موفنبيك	0,2	5	100	100	2,970 درهم مغربي	3,110 درهم مغربي
سوفيتيل	1,1	5	30	30	3,400 درهم مغربي	3,600 درهم مغربي
غراند موغادور	0,15	5	150	100 ديوكس + 50 عادية	1,140 – 1,430 درهم مغربي	1,560 – 1,260 درهم مغربي
راديسون بلو	1,2	5	100	100	2,230 درهم مغربي	2,460 درهم مغربي
أوبرا بلازا	0,7	4	10	10	860 درهم مغربي	990 درهم مغربي
فندق ريد RED	1,3	4	10	10	780 درهم مغربي	860 درهم مغربي
بوتيك دوسيال	0,7	4	25	25	1,570 درهم مغربي	1,680 درهم مغربي
بيستانا سي ار 7	1	4	70	70	2,411 درهم مغربي	2,522 درهم مغربي
إميريال بلازا	3		30		570 درهم مغربي	670 درهم مغربي
فرح	0,5	4	30	10 / 20	850 درهم مغربي	1,080 درهم مغربي
قصر البهجة	0,6	3	18	8 / 10	760 درهم مغربي	870 درهم مغربي
إملشيل الكبير	0,9	3	25	10 / 15	400 درهم مغربي	500 درهم مغربي

## الموعد النهائي للحجوزات

بما أن مراكز وجهة سياحية، والفترة المختارة لعقد المؤتمر تتزامن مع موسم سياحي مرتفع، إن الموعد النهائي لحجوزات الفندق لفترة 12 ولغاية 16 حزيران/يونيو، هو 31 أيار/مايو 2023. لا يمكن للبرلمان المضيف أن يضمن أي حجوزات بعد انقضاء الموعد النهائي.





# Accomodation

ABOUT / USEFUL INFO

[HOTELS LIST](#)

## Accommodation

Participants must take care of their accommodation for their stay in Marrakech. The host Parliament has selected several hotels near the conference venue as official hotels.

Hotels	Distance (km)	Stars	Availability	Single / double	Price Single	Price Double
<b>KENZI ROSE GARDEN</b>	0.7	5	80	80	MAD1428	MAD1757
<b>SAVOY</b>	0.8	5	150	150	MAD1900	MAD1900
<b>MOVENPICK</b>	0.2	5	100	100	MAD2970	MAD3110
<b>SOFITEL</b>	1.1	5	30	30	MAD3400	MAD3600
<b>GREATER MOGADOR</b>	0.15	5	150	100Delux + 50Stdrs	1110 - 1430 Mad	1260 - 1560 Mad
<b>RADISSON BLU</b>	1.2	5	100	100	MAD2230	MAD2460
<b>OPERA PLZA</b>	0.7	4	10	10	MAD860	MAD990
<b>RED HOTEL</b>	1.3	4	10	10	MAD780	MAD860
<b>2 CIELS SHOP</b>	0.7	4	25	25	MAD1570	MAD1680
<b>PRESTANA CR7</b>	1	4	70	70	MAD2411	MAD2522
<b>IMPERIAL PLAZA</b>	3		30		MAD570	MAD670
<b>FARAH</b>	0.5	4	30	10 / 20	MAD850	MAD1080
<b>ELBAHIA PALACE</b>	0.6	3	18	8 / 10	MAD760	MAD870
<b>GRAND IMLICHIL</b>	0.9	3	25	10 / 15	MAD400	MAD500

## Hotels List

Participants are responsible for accommodation, travel, international medical coverage and travel insurance, as well as incidental expenses.

In order to ensure all bookings, participants are requested to make their reservation through the platform: [www.ipu.ma](http://www.ipu.ma).

To facilitate the process of identifying the place of reservations, please send the confirmation of the composition of your delegation, as well as the arrival dates and the name of the hotel of your choice, by 31 May 2023, by email to the Secretariat of the Moroccan Parliament at [ipu.info@parlement.ma](mailto:ipu.info@parlement.ma) and [m.benjane@parlement.ma](mailto:m.benjane@parlement.ma).

### Deadline for reservations

As the city of Marrakech is a tourist destination and the period chosen for the conference coincides with the peak tourist season, the deadline for reservations is May 31, 2023, covering the period from June 12 to 16, 2023. Beyond this deadline, the host parliament will not be able to ensure a reservation.